
Lisää pohdiskeluja synnistä… 
 
Onko syntiä käydä baarissa ja juoda muutama lasillinen alkoholia? 
 
Baarissa käydään monesta syystä. Baari on ruokapaikka, seurustelupaikka tai konserttipaikka. Mutta 
kieltämättä baareissa tapahtuu myös paljon sellaista, mikä ei ole kristityn juttu. Alkoholin juominen on 
varmaankin eniten kristittyjä mietityttänyt yksittäinen asia. Jeesus muutti veden viiniksi ja viimeisellä 
aterialla hän siunasi siellä käytetyn viinin. Uskoisin, että hän myös joi sitä. Paavali kehottaa Timoteusta 
käyttämään vähän viiniä vatsansa tähden. Alkoholi itsessään ei mielestäni kuulu kiellettyjen aineiden 
listalle. Raamattu kuitenkin selkeästi kieltää juopumisen sekä ” juomingit, remuamisen ja muun sellaisen” 
(Ef. 5:18, Room. 13:13). Alkoholin kanssa on aina olemassa se vaara, että sen käyttö lipsuu yli ja silloin 
itsekontrolli katoaa ja tulee tehtyä tyhmiä asioita. On niin lukemattomia tarinoita pahoinpitelyistä, 
raiskauksista, riidoista ja jopa murhista, jotka ovat seurausta liiallisesta alkoholin käytöstä. Erään tunnetun 
suomalaisen pop-yhtyeen sanoituksessa on sanomaa myös kristityille:  
 
” Ei me ruokaa tilata, juomaa vaan 
Meil on juopumustarkoitus 
ja se tulisi pystyä huomaamaan 
tulisi seurata karkoitus…” Eppu Normaali – Hyi Hyi meitä 
 
Liian suuret kerralla otetut annokset eivät ole alkoholin ainoa riskitekijä. Alkoholi on riippuvuutta 
aiheuttava aine ja alkoholismi on todellinen vaara, johon ajaudutaan hitaasti ja huomaamatta.. Siksi pidän 
suuressa arvossa niitä, jotka ovat sulkeneet korkin kokonaan omassa elämässään. Varma on aina varmaa. 
 


